
 

 

 

Co chci? 
• Mám v plánu pokračovat 

ve funkci jednatele AS MFF 
UK 

• Hájit i nepopulární zájmy 
různých studentských 
skupin 

• Chci rozšířit komunikaci 
SKASu se studenty a tím 
zlepšit kvalitu, se kterou 
může SKAS studenty 
reprezentovat 
 

Kdo jsem? 
• Jsem současný studentský 

akademický senátor od roku 2024 
• Jsem jeden ze zakladatelů spolku 

Matfyz HELP a studentský průvodce 
pro první ročník 

• V senátu i mimo něj hájím 
studentské zájmy, organizuji akce a 
usiluji o zlepšení stud. života  

• Letos dokončuji bakalářský 
program „Obecná matematika“ a 
budu pokračovat programem 
„Matematické struktury“ 
 

Arina Beck 
arinabeckinfo@gmail.com 


